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Protokół 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

Komisji ds. Społecznych i Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu  27.12.2016 r. godz. 15.30 

 

   Komisje odbyły wspólne posiedzenie w składzie: Komisja Rozwoju Gospodarczego               

i Finansów: Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów - radna Agnieszka 

Grzyb, wiceprzewodniczący komisji - radny Andrzej Adamczyk, członek komisji – radny 

Bogdan Poliwka, radny Łukasz Biernacik, Komisja ds. Społecznych: Przewodnicząca 

Komisji ds. Społecznych - radna Aneta Nelke, członek komisji –radny Dariusz Dąbkowski, 

radna Czesława Grabowska oraz Komisja Rewizyjna:  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 

radny Zygmunt Gołembowski, wiceprzewodniczący komisji – radny Zbigniew Drohomirecki 

i  członek komisji – radny Daniel Szczęsny.  Nieobecni: radny Krzysztof Kleinowski, radny 

Mariusz Ilnicki, radna Jolanta Kisielewska i radny Mariusz Walkowiak. Na podstawie  list 

obecności przewodnicząca stwierdziła quorum. Listy obecności stanowią  zał. Nr 1. 

W posiedzeniu również  uczestniczyli: Wójt p. Mirosław Przysiwek  i Skarbnik  p. Daniel 

Urbańczyk, Przewodniczący Rady Gminy p. Grzegorz Kłos. 

Wyłoniona zgodnie z § 67a ust. 3 Statutu Gminy Kobylanka przewodnicząca posiedzenia     

p. A. Grzyb przedstawiła poniższy porządek obrad posiedzenia, do którego nie wniesiono 

uwag  i wniosków. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie projektu budżetu Gminy Kobylanka na 2017 przez Wójta: 

a) w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na rok 2017  – projekt nr  70/16; 

b) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2017-

2028  – projekt nr  71/16. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.2 Skarbnik -  budżet  gminy opracowano zgodnie z przepisami  uchwały  Nr XLVI/311/10 

Rady Gminy Kobylanka z dnia 24 czerwca  2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej oraz dokonywania zmian budżetu Gminy Kobylanka. Projekt budżetu 

został opracowany w oparciu o dokumenty planistyczne  tj. źródła dochodów zgłoszone przez 

komórki merytoryczne Urzędu  zadania własne, projekty planów finansowych gminnych  

jednostek budżetowych  i instytucji kultury, wnioski do budżetu były zgłaszane przez 

sołectwa, stowarzyszenia, radnych, mieszkańców, przedsiębiorstwa i instytucje, 

powiadomienia  Wojewody  o wstępnych dotacjach, pismo Ministerstwa Finansów  

o planowanych kwotach subwencji, pism Dyrektora KBW w spr. wysokości dotacji na 

prowadzenie i aktualizację rejestru wyborców w 2017 r., informację o wysokości środków 

przypadających na dane sołectwo . Do projektu budżetu załączono uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka  na rok 2017. Dochód budżetu  ustalony jest na kwotę 

25.971.607,00zł. Wydatki budżetu ustalone zostały na poziomie 30.807.091,00 zł. z tego: 

wydatki bieżące 21.846.419,32 zł i wydatki majątkowe 8.960.671,68 zł. Deficyt budżetu 

został ustalony w kwocie 4.835.484,00 zł. 

Uchwała określa rezerwy: ogólna kwota 50.000,00 zł, celowe w kwocie 70.000,00 zł z 

przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego. 

Uchwała określa dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami oraz 
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zadań realizowanych  w drodze umów lub porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego. 

Uchwała określa wydatki jednostek pomocniczych w kwocie 253.792,26 zł, z tego 60.000,00 

zł z przeznaczeniem na inwestycje. 

Uchwała przewiduje dochody w kwocie 72.000,00 zł z tytułu wydawania zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych oraz wydatki w kwocie 72.000,00 zł na realizację zadań 

określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i 

w kwocie 6.000,00 zł na realizację zadań określonych w gminnym programie 

przeciwdziałania narkomanii. 

Uchwała przewiduje limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz 

emitowanych papierów wartościowych na: pokrycie występującego deficytu w kwocie 

500.000,00 zł,  finansowanie planowanego deficytu w kwocie 4.835.484,00 zł i spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych  oraz 

zaciągniętych pożyczek i kredytów do kwoty 1.564.516,00 zł. 

Uchwała przewiduje upoważnienie wójta do zaciągnięcia kredytów i pożyczek oraz 

emitowania papierów wartościowych. 

Uchwała ustala dotacje: dla jednostek sektora finansów publicznych w kwocie 696.450,00 zł 

w tym: podmiotowe w kwocie 696.450,00 zł i dla jednostek spoza sektora finansów 

publicznych w kwocie 1.153.050,00 zł, w tym: celowe w kwocie 253.050,00 zł i podmiotowe  

w kwocie 900.000,00 zł. 

Dochody budżetu Gminy Kobylanka w 2017 roku wyniosą 25.971.607,00 zł, w tym: dochody 

własne w kwocie 17.722.101,00 zł (68%), subwencja ogólna w kwocie 4.100.638,00 zł 

(16%), dotacje celowe z budżetu państwa na zadania zlecone z zakresu  administracji 

rządowej w kwocie 1.187.432,00 zł (5%), dotacje celowe z budżetu państwa na 

dofinansowanie zadań własnych w kwocie 2.961.436,00 zł (11%). 

Na dochody własne planowane w kwocie 17.722.101,00 zł złożą się następujące tytuły 

wpływów: m.in. udział we wpływach z podatków będących dochodami budżetu państwa PIT 

w kwocie 6.097.405,00 zł, podatek od nieruchomości w kwocie 7.395.000,00 zł, dotacja 

celowa na zakup samochodu  dla OSP Kobylanka w kwocie 630.000,00 zł. 

Na subwencje ogólną planowaną w kwocie 4.100.638,00 zł składają się : część oświatowa 

subwencji ogólnej w kwocie 4.100.638,00 zł. 

Radna A. Grzyb – „Dotyczy dotacji na zakup samochodu dla OSP Kobylanka – jaki jest czas 

realizacji?” 

Wójt – „To są pieniądze z Państwowej Straży Pożarnej. Wniosek będzie złożony. Procedura 

już trwa. Myślę, że realizacja do końca roku.” 

Radna A. Grzyb – „Dlaczego OSP Kobylanka?” 

Wójt – „Jest to największa jednostka. Dotacja jest tylko dla jednostek będących w Krajowym 

Systemie Ratownictwa-Gaśniczego. Jest to jednostka, która ma wyjazdów ok. 50-60, a inna 

jednostka ma 4 wyjazdy. Jest motywacja, aby OSP Kobylanka miała pojazd bo jest 

dyspozycyjna.” 

Radny D. Dąbkowski – „Przecież tam się remiza rozpada.” 

Radna A. Grzyb – „Jeżeli dotacja celowa będzie udzielona to na konkretna jednostkę.” 

Skarbnik poinformował, że samochód w OSP Kobylanka lada dzień będzie nie do jazdy.” 

Wójt – „proponuję, aby przeznaczyć z samochodu na remizę.” 

Przewodniczący Rady Gminy p. G. Kłos poinformował, że zarząd się zbierze i wtedy 

zadecyduje. 

Radna A. Grzyb – „Co do subwencji oświatowej – dojdą VII i VIII klasy, dojdą dodatkowe 

przedmioty , czy będzie subwencja np. na doposażenie sal?” 

Skarbnik – „Myślę, że tak. W innym przypadku będzie trzeba dokonać korekty.” 
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Radna A. Grzyb – „Dochody ze sprzedaży gruntów w wysokości 246.000,00 zł – co to za 

nieruchomości?” 

Skarbnik – „To nie jest duży teren, to dotyczy GDDiA.” 

Wydatki budżetu Gminy Kobylanka w 2017 r. zaplanowane zostały w wysokości łącznej 

30.807.091,00 zł, z tego: wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w  kwocie 7.803.210,01 

zł (25%), wydatki bieżące w kwocie 6.936.654,31 zł (23%),  dotacje na zadania bieżące w 

kwocie 2.317.800,00 zł (8%), świadczenia na rzecz osób fizycznych w kwocie 4.428.755,00 

zł (14%), wydatki majątkowe w kwocie 8.960.671,68 zł (29%), obsługa długu w kwocie 

360.000,00 zł (1%). 

Skarbnik przedstawił zadania na 2017 r.: 

Przebudowa drogi gminnej nr 450005Z do 

parametrów drogi zbiorczej wraz z poprawą 

bezpieczeństwa ruchu w m. Kobylanka i m. 

Jęczydół 

                      600 000,00     

Budowa punktu przesiadkowego wraz z 

zapleczem parkingowym przy stacji 

kolejowej w miejscowości Reptowo 

                      151 000,00     

Linia 351: Budowa, w ramach przystanków 

przesiadkowych, parkingu P&R i B&R oraz 

urządzeń związanych z integracją transportu: 

1. Przystanek Miedwiecko, 2. Przystanek 

Reptowo 

                        32 500,00     

Rewitalizacja średniowiecznego układu 

urbanistycznego osady Kobylanka wraz z 

odtworzeniem zabytkowych elementów, 

infrastruktury drogowej i parku pamięci 

                        70 000,00     

Rewitalizacja średniowiecznego układu 

urbanistycznego osady Rekowo wraz z 

odtworzeniem zabytkowych elementów, 

infrastruktury drogowej 

                      162 000,00     

Przebudowa, rozbudowa i nabudowa w części 

wschodniej w budynku szkoły w Kunowie  

wraz z zagospodarowaniem terenu na działce 

nr 160 

                   1 500 000,00     

Kompleksowa głęboka termomodernizacja 

budynków Zespołu Szkół Publicznych w 

Reptowie 

                   1 500 000,00     

Budowa drogi gminnej nr DG-450010Z, 

Cisewo - Wielichówko 
                        10 500,00     

Przebudowa ulicy Sosnowej w miejscowości 

Morzyczyn 
                      217 800,00     

Przebudowa ulicy Brzozowej w miejscowości 

Miedwiecko 
                      394 400,00     
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Przebudowa ulicy Długiej w Morzyczynie i 

Zieleniewie 
                   1 157 100,00     

Przebudowa ulicy Oświaty w Morzyczynie                         83 300,00     

Budowa drogi wewnętrznej w Jęczydole - 

zjazd z DG-4540014Z w kierunku strzelnicy 
                        25 000,00     

Budowa systemu dróg wewnętrznych w 

centrum Niedzwiedzia  
                      436 850,00     

Budowa parkingu samochodowego 

zlokalizowanego przy cmentarzu 

komunalnym w Kobylance 

                        27 500,00     

Budowa peronów autobusowych w ciągu 

drogi powiatowej (byłej DK-10) wraz z 

chodnikiem w Morzyczynie 

                      130 000,00     

Budowa peronów autobusowych wraz z 

chodnikiem przy Osiedlu Zielonym w 

Kobylance 

                        65 000,00     

Wykup gruntów pod drogi gminne                         15 000,00     

Zakup i przebudowa budynku na lokale 

socjalne w Niedźwiedziu 
                      591 500,00     

Przebudowa wraz z modernizacją 

pomieszczeń budynku świetlicy wiejskiej w 

Kunowie 

                        90 000,00     

Przebudowa węzła cieplnego wraz z 

modernizacją pomieszczeń świetlicy wiejskiej 

w Bielkowie 

                      110 400,00     

 Budowa skoczni do skoku w dal i stanowiska 

do skoku wzwyż przy Szkole Podstawowej w 

Reptowie 

                        30 000,00     

Rozbudowa i urządzenie cmentarza 

komunalnego w Kobylance 
                        80 000,00     

Budowa punktów oświetlenia ulicznego                         20 000,00     

Budowa kanalizacji deszczowej wraz z 

budową urządzenia wodnego 

odprowadzającego wody opadowe ze zlewni 

"Jęczydół" w porozumieniu z inwestorem 

prywatnym 

                      150 000,00     

Zakup samochodu patrolowego na potrzeby 

Straży Gminnej w Kobylance 
                        65 000,00     

wykup gruntów na cele komunalne                         65 000,00     

Zakup dużego bojowego samochodu 

strażackiego na potrzeby jednostki OSP 

Kobylanka 

                      780 000,00     

wykupy wierzytelności                       332 423,00     

wydatki inwestycyjne Funduszy Sołeckich                         68 398,68     

Łączna kwota na zadania w 2017 roku – 8.960.671,68 zł 

Radna A. Grzyb – „Które zadania przewiduje się sfinansować z kredytu?” 

Wójt – „Dzisiaj nie wiem, które zadania będą z kredytu.” 

Radna A. Nelke -„W planie jest przebudowa drogi gminnej Jęczydół-o którą drogę chodzi?” 
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Wójt – „Dotyczy drogi do krzyża w Jęczydole. Będę chciał z własnych środków tę drogę 

zrobić.” 

Radna Cz. Grabowska – „Czy wszystkie wnioski zostały ujęte, które były złożone przez 

stowarzyszenia, organizacje.”   

Wójt – „Nie, były wyciągnięte te najbardziej strategiczne.” 

Radna A. Grzyb – „Dlaczego w budżecie nie została ujęta rozbudowa szkoły w Kobylance na 

rok 2017? Co z wnioskiem na rozbudowę szkoły w Kunowie?” 

Wójt – „Będę musiał ruszyć we własnym zakresie. Znam warunki lokalowe. Mam informację 

od dyrektora. Uważam, że się zmieścimy. Będzie praca dwuzmianowa. Przewiduję budowę 

szkoły, bo jest taka potrzeba, widać z zamieszkałych.” 

Radna A. Grzyb – „Pan rodzicom obiecał rozbudowę szkoły w Kobylance” 

Wójt – „Nic nie obiecałem. Koncepcja jest zrobiona.  Jeżeli się okaże, że dzieci będzie 

większa ilość, to wtedy z innych zadań będzie rezygnacja.” 

Radna A. Grzyb – „Uważam, że szkoła podstawowa w Kobylance powinna być o dwie klasy 

rozbudowana w 2017 r.” 

Wójt – „ Dla SP Kunowo mamy dokumentację, tam będę robił.” 

Radny Z. Gołembowski – „Dyrektor SP Kunowo powiedział, że należy rozbudować,  

a dyrektor SP Kobylanka nic nie mówiła.” 

Wójt – „Uważam, że najbardziej Kunowo jest potrzebne. Dla Kobylanki przewiduję, że się 

dzieci zmieszczą. Pani Dyrektor powiedziała, że sobie poradzi.” 

Radna A. Nelke – „Potwierdzam, że p. Dyrektor sobie poradzi, ale liczy na współpracę 

radnych i pozytywną opinię radnych jeżeli chodzi o rozbudowę szkoły w Kobylance.”   
Radny Z. Drohomirecki – „Jeśli są plany dla SP Kunowo, to dajmy działać. Dyrektorzy 

między sobą tak uzgodnili.” 

Przewodniczący rady Gminy p. G. Kłos – „Proszę, aby każdy dbał o swoją miejscowość.” 

Radna A. Grzyb poprosiła o informację dotyczącą oświetlenia (punktów świetlnych). 

Wójt – „ 200 pkt. Będzie zrobione. Płatność będzie rozliczona w rachunkach.  To w okresie 

dwóch lat może będzie zrobione.” 

Radna A. Nelke – „ Jest w planach punkt żłobkowy na lata 2019-2021-proszę o informacje.” 

Wójt – „Tak są plany w Reptowie na terenie małego boiska. Uważam, że to jest niezbędne.” 

Radny D. Szczęsny – „Należy się zastanowić nad autokarem.” 

Wójt – „Należy się zastanowić nad siecią szkół.” 

Radny D. Dąbkowski –„Pas drogi Kobylanka-Reptowo - brak chodnika, brak chodnika  

w Reptowie w stronę Cisewa (dł. ok. 300 m). Należy Powiat zmusić do zrobienia 

odwodnienia drogi powiatowej.” 

Radny Ł. Biernacik – „Zabezpieczyć dla OSP Reptowo kwotę 30 000 zł na szkolenia oraz 

15 000 zł na remont samochodu.” 

Radny A. Adamczyk – „ Jakie są szanse na drogę w Kunowie?” 

Wójt – „Mogę dać kwotę 300 000 zł, ale nie mam informacji od Starostwa, że  chcą robić tę 

drogę. Jak będzie wola Starostwa to pieniądze znajdziemy.” 

Radna Cz. Grabowska – „ Czy w 2017 r. jest zaplanowana droga na stacji w Reptowie?” 

Wójt – „Będzie robiona duża inwestycja .” 

Radny D. Dąbkowski – „Sprawa przystanków – duże koszty.” 

Wójt – „Tak, są warunki ustalone – wszystko jest dla bezpieczeństwa.” 

Radny D. Dąbkowski – „Kto ponosi koszty za utrzymanie dróg?” 

Wójt – „ Gmina ponosi koszty za drogi.” 

Radny D. Dąbkowski – „ Koszty zaplanowane na skocznię w Reptowie w wysokości 30 000 

zł, skąd taka kwota?” 

Wójt – „ Z programu szkolnego, tak gmina nic nie dokłada.” 

Radna A. Grzyb – „ Rozdział 60095 Kwota 183 500 zł jakie to są inwestycje?” 
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Skarbnik – „Wydatek dotyczy punktów przesiadkowych Miedwiecko, Reptowo.” 

Radna A. Grzyb – „Opłaty za wynajem lokali było w 2016r. 6.000 zł a jest zaplanowane 

30 000 zł.” 

Skarbnik – „Opłaty dotyczą trzech osób.” 

Wójt – „Umowa jest podpisana na 1 rok. Będę chciał zrobić  lokale w Niedźwiedziu.” 

Radny D. Dąbkowski – „Budynek socjalny w Niedźwiedziu – o jaki budynek chodzi, ile jest 

tam metrów?” 

Wójt – „Była propozycja, aby kupić budynek. Jest to duża posesja. Jest projekt na  

7 mieszkań.” 

Radna A. Grzyb – „Oświetlenie placów i ulic dział 90015 – oświetlenie uliczne – 200 000 zł 

czego to dotyczy?” 

Skarbnik – „Koszty oświetlenia.” 

Radna Cz. Grabowska – „ Rozdział 90095 – dzierżawa gruntu pod sieć gazową w Cisewie – 

2.000 zł czego to dotyczy?” 

Skarbnik-„Opłata za zajęcie terenów (umieszczanie infrastruktury) stawka jest ustawowa.” 

Radny D. Dąbkowski - ponownie zgłasza wykonanie chodnika w Reptowie. 

Radna A. Grzyb – „Utrzymanie kąpieliska, wcześniej było 17.000 zł a jest 140.000 zł.” 

Wójt – „Jeżeli otrzymam informację, że to OSiR będzie utrzymywał.” 

Radna A. Nelke – „ Rozdział 90095 kwota 75.000 zł – koszty związane z gospodarką wodno-

ściekową i melioracjami.” 

Wójt – „ Nowe działania podejmowane przez Urząd.” 

Radna A. Grzyb – „ Rozdział 90095 dotyczy kwoty 150.000 zł – jakie porozumienie 

partycypacyjne?” 

Wójt-„ dotyczy zwiększenia średnicy rury i wykopy.” 

Radny D. Dąbkowski – poinformował, że jest problem z wodami opadowymi, które spływają 

do studzienek. 

Radna A. Grzyb – „Rozdział 92109 – ile jest na GOK a ile jest na świetlice?” 

Skarbnik poinformował, że jest odliczany VAT. 

Wójt poinformował, że są oszczędności w wysokości 3.000 zł. 

Radna A. Grzyb – „ Rozdział 92109 - Dotacja w wysokości 618.000 zł.” 

Wójt – „To są czynsze, podatki, imprezy GOK.” 

Przewodniczący rady Gminy p. G. Kłos – „Co spowodowało wzrost o 100.000 zł  

w gospodarce odpadami?” 

Skarbnik – „Ważne aby się bilansowało. Będzie to korygowane.” 

Wójt – „ Jeżeli będzie nadpłata to stawki obniżymy. Jak będzie trzeba zrobimy korektę.” 

Radna A. Nelke – „Na co została przeznaczona kwota 28.000 zł. dot. rozdziału 92195?” 

Wójt – „Na spotkania w szkołach, przez GOK.” 

Radna A. Grzyb – „Rozdział 75075 - Kwota 125.000 zł na co została przeznaczona?” 

Skarbnik – „100.000 zł przeznaczono dla Klubu ZJEDNOCZENI  i kwotę 25.000 zł dla 

Klubu ZNICZ.” 

Radny Z. Drohomirecki – „Skąd ta różnica?” 

Skarbnik – „Z zakresu jaki mają kluby do wykonania.” 

Radna A. Grzyb poinformowała, że zgodnie z harmonogramem komisje wydają opinie             

o projekcie budżetu wraz z ewentualnymi wnioskami dot. zmian w projekcie budżetu                

i przekazują je do biura Rady do 09.01.2017 r.  Po wyczerpaniu porządku obrad zakończono 

posiedzenie komisji o godz.1800. 

Protokołowała: 

Joanna Baszak                                                                                Przewodnicząca  KRGiF 

 

                        Agnieszka Grzyb  


